
Referat af bestyrelsesmøde den 11. april 2023 

 
Deltagere:  
Kristian Michel Thorsen, HV157 (KMT)  
Nikolaj Mikkelsen, LV60 (NMI) 
Henrik Kjems Falk, MP16 (HKF) 
Christina Christensen, HV93 (CC) 
Ole Hedegaard Jensen, MP63 (OHJ) 
Kirsten Lund Larsen, MP71 (KLL) 

Afbud fra:  
Ingen 
 
1. Valg af referent. 
NMI påtog sig rollen som referent 

2. Godkendelse af sidste referat. 
Godkendt 
 
3. Økonomi og kontingentopkrævning v. Nikolaj 
Vi er klar til udsendelse af kontingent for 2023 og kommer til at bruge foreningsadministrator.dk 
for første gang. 
 
4. Opfølgning på aktioner fra sidste bestyrelsesmøde. 
 
Legepladsudvalg v. KMT 
Der er ikke mere aktivitet i legepladsudvalget, og information om udvalget fjernes derfor fra 
foreningens hjemmeside. Hvis der på et senere tidspunkt melder sig en eller flere personer, der 
har mod på at drive udvalget videre, er bestyrelsen klar til at dele erfaringerne fra 
legepladsudvalget. 
 
Høringssvar v. KMT 
Der er sendt høringssvar til vejdirektoratet på vegne af grundejerforeningen. 
 
5. Det grønne hjørne. 
CC skriver ud i Facebook-gruppen for at give grundejere mulighed for at give input til årets 
markvandring. 
 
Container for 2023 skal bestilles, og første omgang containere bestilles så hurtigt som muligt så de 
kommer i april. Dette klarer KMT. 
 
Derudover igangsætter bestyrelsen en undersøgelse af, hvordan vi kan forbedre 
containerordningen, så flere bliver tilfredse med ordningen samtidig med, at vi tager hensyn til 
fuglelivet. Tovholdere for dette bliver OHJ og CC. 
 
 



6. Konstituering af bestyrelsesposter. 
Kristian Michel Thorsen – Formand  
Christina Christensen – Næstformand 
Nikolaj Mikkelsen – Kasserer  
Henrik Kjems Falk – Menig medlem   
Ole Hedegaard Jensen – Menig medlem 
Kirsten Lund Larsen – Menig medlem 

Bestyrelsen finder derudover en suppleant, og OHJ får bolden i første omgang for at finde en 
kandidat. 
 
Kontaktpersoner for det grønne område: Christina og Kirsten. 
 
Kontaktperson for støjrelaterede emner: Henrik. 
 
7. Opfølgning på generalforsamling 2023 
 
Referat godkendt? 
Hermed godkendt. 
 
Andet 
Fortovene er flere steder ikke repareret ordentligt efter arbejdet med fibernet. KMT tager en 
markvandring i området når arbejdet med fibernet er afsluttet og kontakter kommunen med 
henblik på en generel forbedring af fortovene. 
 
GNP’s bestyrelse i årene 1966-2023 er udførligt fremskaffet af Steen Sørensen, og vil blive lagt på 
hjemmesiden. 
 
8. Planlægning af Sankt Hans 
CC kontakter kommunen for at høre, om der kommer kvas i år. Hvis ikke, så aflyser vi. 
 
Hvis kommunen vil levere kvas, holder vi Sankt Hans som sædvanlig: OHJ og KLL er tovholdere og 
KML sørger for at få nedskrevet en køreplan. 
 
9. Andre aktiviteter 
Vi har fået ansøgning om tilskud på 2.000 kr. til vejfest for HV 133-193. Dette godkendes. 
 
Vi har derudover fået ansøgning om finansiering af borde- og bænkesæt til fællesbrug for 
parcellerne HV 70-86 på deres vendeplads. Beløb på 5.000 kr. godkendes til dette formål 
 
10. Eventuelt 
Der er kommet anmodning fra en grundejer om at modtage en ekstra kopi af bogen om Nørreskov 
Parks historie. Dette får vedkommende uden yderligere vederlag. 
 
Vi vil derudover sørge for at dele bogen ud til de nytilkomne grundejere mellem 
bestyrelsesmøderne. NMI sørger for at dele liste ud med tilflyttere siden 1. maj 2022. 



 
Vi har fra Hjertevagt fået en illustration om brug af hjertestarteren. Denne ligges på hjemmesiden 
og Facebook-gruppen. 
 
11. Næste møde 
Næste bestyrelsesmøde afholdes torsdag d. 24. august hos OHJ kl. 19. 


